

**PROTOKOLL
KRETSSTYREMØTE**

Møte nr. 5/2013

Dato/tid: Mandag 13.05 2013 kl. 1800-1930.

Sted: Idrettens Hus, Kjernerud Kompetansesenter.

Til stede: Thor Lillehovde, Kjersti Gundersen, Trond Hagen, Morten Gustu, Mette Thorslund, Vidar Steimler, Ragnhild Hagen.

Fra adm.: Bjørn Kristiansen.

Forfall: Stig Braathen.

Sak 20/13: Ledermøte i Sandefjord

Saklista for Ledermøte 31. mai og 1. juni viser mange informasjonsaker. I saken om OL 2022 mener Hedmark idrettskrets at det er viktig å jobbe politisk for Vikingskipet og prinsippet om gjenbruk. Norge trenger flere mindre brukshaller, ikke Signalanlegg.

Org.sjef undersøker rehabiliteringskostnader i Vikingskipet.

Ragnhild Hagen representerer HIK sammen med styreleder på Ledermøte.

Vedtak: Diskusjonen tas til etterretning og Ragnhild Hagen representerer på Ledermøte i Sandefjord.

Sak 21/13: Referat fra Ledermøte på Gardermoen.

Styreleder refererte fra Ledermøte 26.04.

☒ Hvordan forplikte fylkesrepresentantene fram mot Stortingsvalget?

De 3 sentrale kravene bør holdes høyt.

Nasjonale markering 24. august.

Settes på saklista i KS 24. juni.

☒ 2012 var det beste året i Norsk Tipping sin historie.

Grasrotandelen har nådd 340 mill. kr.

NT har bidratt med 106 milliarder kroner fra starten i 1948.

☒ De to Trøndelagsfylkene har interessante samarbeidsformer, spesielt mot å skaffe Regionen større arrangement.

Drøftes videre i KS 24. juni.

Vedtak: Referatet tas til etterretning og følges opp i neste KS.

Sak 22/13: Idrettskretstinget 2014.

Styret er enige om å forsøke å avvikle Kretstinget på en dag i 2014.

Dette evalueres i etterkant i forhold til frammøte og økonomi.

Tinget kan kombineres med foredrag på formiddagen.

Vedtak: Idrettskretstinget avholdes på Rica Hamar, Olrud lørdag 5. april 2014.

Sak 23/13: Høringsuttalelse «Toppidretten mot 2022».

Den felles høringsuttalelsen fra Hedmark- og Oppland idrettskretser ble sendt NIF 13. mai.

Styret mente at uttalelsen pekte på viktige momenter, spesielt i den regionale satsingen, og dette må følges nøye framover.

Styreleder skal i møte med Generalsekretæren 15. mai, og saken settes opp i KS 24. juni.

Vedtak: Debatten tas til etterretning og følges opp i neste KS.

Sak 24/13: Informasjon og representasjon.

Info:

- ⌘ Org.sjef ga status i arbeidet med YOG2016 Styret synes det går mye tid til dette arbeidet og ba om en oversikt over ressursbruken.
- ⌘ Vidar Steimler refererte fra en vellykket Tematurne' i Brumunddal 7. mai med ca. 100 deltakere.
- ⌘ Brev fra Solør Rideklubb med ønske om et møte. Det foreslås avholdt 25. juni.
- ⌘ Regnskap pr. 31. mars ble delt ut.

Repr.:

- ⌘ Mette Thorslund på ekstraordinært årsmøte i Løten IR 23. april.
- ⌘ Helen Skansen på org.sjef møte 26. april.
- ⌘ Thor Lillehovde og Helen Skansen på NIF sitt Ledermøte 26. april.

Vedtak: Informasjonen tas til etterretning og representasjonen protokollføres.

Eventuelle kommentarer til protokollen meldes innen 22.05 2013.

Ottestad 15.05 13.
Bjørn Kristiansen
Org.sjef.

